



Northcote

Directory 2020



www.northcote.co.nz



Snacks & Takeaways 小食及外卖 **4**

Hairdressers 美发店 **7**

Restaurants & Cafés 餐馆咖啡店 **8**

Retail & Supermarkets 超市及零售店 **11**

Currency Exchanges 换汇服务 **16**

Health Services 医疗保健 **17**

Pharmacies 药店 **19**

Travel Agencies 旅行社 **20**

Others 其它 **21**

Snacks and Takeaways

小食及外卖

Busy Horse Takeaway 旺马

64 Pearn Crescent

We specialise in European/Asian and Chinese take-away food at reasonable prices!

我们专业提供各式欧洲亚洲美食外带，价格优惠

T 480 9945

Food City

6 Kilham Avenue

Local fresh cuisine for everyone! For more information go to our website or simply phone us.

适合所有人的当地美食. 我们的网站上有更多信息，或者您也可以直接电话我们.

T 021 905 995 / foodcityltd@gmail.com / foodcity.co.nz

Little Yum 小杨生煎

51 Pearn Crescent

Open Tues-Fri until 3pm, Sat-Sun until 3.30pm.

周二至周五营业至下午三点，周六周日营业至下午三点半，周一关门

T 419 9166

Moon Sushi

25 Pearn Crescent

Japanese food/Sushi eat in or take out.

日本菜/寿司，欢迎堂吃或外带

T 480 8208

Stalls inside Food City - Food City内的小吃店

Donburimono Downstairs Food City

If you like Japanese food, you will love the menu of this shop, very popular.

如果您喜欢日本食物，您会爱上我们店里的菜单，非常受欢迎。

T 021 293 7161

Khun Pui Thai Downstairs Food City

On our downstairs level, serving predominantly delicious Thai entrées, curries and rice, Khun Pui has been very popular with customers since 2001. Delivery option available. Orders can be made by phone or online.

位于Food City一楼，Khun Pui Thai为您呈上正宗泰式点心，咖喱及米饭套餐。自2001年建店以来，我们一直深受广大客户的欢迎。欢迎上网或来电，我们提供订餐送餐服务。

T 419 6262 / khunpuithaifood.co.nz

Noodle Thai Downstairs Food City

If you like spicy Thai noodles, fish dishes and salads, you will love the menu of this shop, very popular.

如果您喜欢泰式面条，鱼料理还有色拉，您会爱上我们店的各式菜品，我们一直深受欢迎。

T 419 6620



Cool Bananas **Upstairs Food City (Food city楼上)**

This is a favorite shop for all ages, because of its wide variety of drinks and desserts. Lots of healthy, organic and sugar-free options as well as old favourites.

我们提供各式饮料甜点，深受各年龄段客户的喜爱。并有各式健康，有机，无糖供您选择。

T 021 905 995 / facebook.com/CoolBananasNZ16

Nanita's Cocina Mexicana **Upstairs Food City (Food city楼上)**

Come and meet our lovely chef from Mexico, who cooks authentic, healthy, gluten-free Mexican food, a delicious change from the 'Tex Mex' menus we usually see in this country. Lovingly prepared, her food is spicy and quite different.

快来认识一下我们可爱的墨西哥大厨吧。她能为您烧正宗的墨西哥菜，这与您在新西兰别的地方尝到的“Tex Mex”不同，我们大厨的墨西哥菜健康不含麸质：在她的用心准备下，菜品味辣又与众不同。

T 021 081 17366



Hairdressers 美发店

Get Smart **9 Pearn Place**

Full men's and ladies' hairdressing service.
男士女士全套美发服务。

T 480 7185

Haircraft Salon **37 Pearn Place**

Established in 2005. We specialize in magic straightening, men and ladies cuts, boys and girls cuts, ACC welcome. Come In and see our great prices! Discounts for seniors! Open Mon - Sat 9am - 6pm.

我们创立于2005年，专业直发，男女老少剪发，欢迎ACC 快来看看我们的优惠的价格。老者更有折扣!

T 480 6426

Sun Hair **47 Pearn Crescent**

Men, Ladies and Children hair care and styling.
Mon-Sat: 9am-6:30pm.
男女老少美发护理

T 419 0303

Y2 Hair Salon **42 Pearn Place**

Fashion Hairstylists. All people, All ages. Open Wed - Mon 10 - 6pm.
时尚美发师. 男女老少都欢迎。

T 550 5574

Restaurants and Cafés

餐馆咖啡店

Ba fang ke Welcome Inn 八方客 21 Pearn Place

Chinese Restaurant. Open Mon-Sun : 11am – 3pm, 5pm – 10pm.

中国餐馆。周一至周日 11am – 3pm, 5pm – 10pm 营业

T 480 2828

Dumpling Ace Ltd 刀削面馆 39 Pearn Place

Try our delicious dumplings or hand shaved noodles, BBQ skewers a specialty. Full menu featured in Cuisine and Metro Magazines. Open 7 days.

快来尝尝我们美味的饺子还有手工刀削面，还有各式烤串。

T 480 4898

Hai Phong 海坊中越美食坊 29 Pearn Crescent

Vietnamese food and Chinese meal. Open 7 days: 11am– 10pm.

各式中越美食.

T 419 0099

Hollywood Bakery Espresso 27 Pearn Crescent

Coffee, breakfast and bakeries. Open 7 days 7am-4pm; Sat-Sun: 8am-3:30pm

咖啡，早餐以及各式烘焙食物。每天都开门.

T 419 8238

Jiale Bun 家乐包子 33 Pearn Place

Chinese buns and noodles. Open 7 days: 8am – 7pm.

中式馒头面条.

T 419 4688

Love a Duck Café 烧腊店

2 Kilham Avenue

Love A Duck Restaurant operates in Northcote from 1998 providing Hong Kong style BBQ Takeaways and Dine In. Popular dishes: Peking Duck, Crispy Pork, Hot Chilly Squid, and Lemon Chicken.

Love A Duck烧腊店从1998在Northcote以来，一直致力于为您提供各式港式烧腊，堂吃外带皆受欢迎。北京烤鸭，脆皮烧肉，辣子鱿鱼，柠檬鸡等。

T 419 7229

Man Du Rang

27 Pearn Place

Traditional Korean food and meal. Open Wed – Mon: 11am – 9pm.

传统韩国食物.

T 480 2233

Moo Deung Sam 无等山

23 Pearn Place

Charcoal Barbeque. Open Mon – Sat: 11am – 9:30pm.

碳烤韩国菜.

T 419 7072

Roast Valley Café & Takeaway

51 Pearn Crescent

We specialize in roast meals, pork, lamb, beef, chicken. Meals range from \$9.00 to \$18.00. We also do catering for any occasion.

专供各式烤肉套餐，猪肉，羊肉，牛肉，鸡肉一应俱全。烤肉套餐从\$9到\$18不等。同时，我们还可以为各种活动提供餐饮服务

T 419 5613

Shanghai Restaurant 上海楼

49A Pearn Crescent (Upstairs)

Shanghai food and dishes. Open Wed-Mon: 11:30am-2:30pm, and 5:30pm-10pm

上海菜.

T 419 1188

Songket 马来西亚风味餐厅**6/10 Kilham Avenue**

Located below the upstairs food court at the side entrance, Songket is a restaurant specialising in Malaysian Halal food. Spicy and delicious, the chef also has a wide variety of yummy Malaysia desserts, such as Gula Malacca and Chendol.

Songket马来西亚餐厅坐落于Food City二楼旁的边门入口。我们餐厅专为您呈上马来西亚清真食品。除了各式辛香美味，我们还有多种马来西亚甜点，如Gula Malacca和Chendol。每周二到周日提供各式午餐和晚餐（周一关门）。

T 200 1818 / menulog.co.nz/restaurants-songket-malaysian-cafe**Spicy Moment 胖娃重庆面****Shop 3, 30 Pearn Place**

Chinese food speciality in Sichuan noodles. Open Mon – Sat 11am – 8pm, Sun 11am – 4pm.

特色四川面条。周一至周六 11am – 8pm, Sun 11am – 4pm 营业

T 419 1188

Xi'AN Food Bar 西安饭庄**35 Pearn Place**

Xi'an traditional noodles. Open Wed – Mon: 11:30am – 9:30pm.

传统西安菜。

T 480 7856

Your Café**10 Kilham Ave**

We provide coffee and nice food since 2010. We've been here for 5 years and have built very good relationships with our customers. Open 7 days - 7am till 4:30pm Eat in or Take out.

我们自2010年起就开始为广大客户提供美味的咖啡，可口的食品。来这里的5年期间，我们和当地客户都建立起了良好的关系。一周7天上午7点至下午4点半间营业，可堂食或外卖

T 480 0055

Yong's Hand Pulled Noodles 冯师傅拉面**15 Pearn Crescent**

T 480 1676

Retail and Supermarkets**超市及零售店****1, 2, 3 Dollar****24 Pearn Place**

Dollar store huge range. Open Mon – Sat: 8:30am-6pm.

一元店包罗万象。

T 419 4900

Classic Bake House 向阳坊**1/33 Pearn Crescent**

Our products are made with the freshest ingredients available, try our freshly baked array of breads, pies, pastries and specialty cakes - all preservative and additive free. Open 7 days: 9am – 7pm.

我们的东西都采用最新鲜的原料。快来尝尝我们新鲜出炉的面包，派，各式糕点和蛋糕吧---统统都不含防腐剂与添加剂。

T 480 7833 / classicbakehouse.co.nz**Countdown****Pearn Crescent**T 419 6781 / www.countdown.co.nz**Da Hua Supermarket****53 Pearn Crescent**

Asian Supermarket. 亚洲超市。

T 419 7370

Drapac 最派客**47A Pearn Crescent**

Drapac is a New Zealand based organization, specializing in developing and commercializing Drapac pipeline products which have been developed by world-class scientists.

最派客成立于新西兰，我们的产品由世界级科学家开发，专注于天然无污染生物活性与天然药物产品的开发与市场化推广。

T 480 0788 / Wechat: drapac-north / drapac.co.nz

Health Element 纽澳康源 53 Pearn Crescent (Inside Da Hua)

T 9300 156 / wechat: henorthcote2 / healthelement.co.nz

KIWI Plaza Souvenirs 万客隆商城 17 Pearn Place

Founded in 1993 KIWIPAZA is dedicated to delivering a full range of NZ products & brands of health products, deer products, skin care products, sheepskin products & jewelry. Open 7 days.

万客隆新西兰特产创立於 1993年, 代理销售新西兰各大知名品牌产品, 各类健康保健食品、鹿产品、美容护肤品、羊毛制品、羊皮制品、及首饰品等各种特产品。从创业以来, 在纽西兰华人社会中获得广大支持, 没人不知道无人不晓。

T 480 0155 / kiwiplaza.co.nz

Mitchell's Paper Power/Post Office 3-5 Pearn Crescent

Full range of commercial and personal stationary. NZ Post agency. Lotto shop, dry cleaning, AT HOP Card. Mon - Sat from 8:30am.

全套商业个人用文具。NZ POST代理。乐透。干洗代理。AT卡充值。

T 418 4751

Natural Line International 盛海国际保健品店 26 Pearn Place

Open: Mon-Fri 9:30am-5pm.

T 480 8988 / Wechat: Naturalline9 / naturalline.co.nz

Northcote Baptist Opportunity Shop 5/41 Pearn Place

Donations of china, jewelry, linen, books, and clean, ironed, tidy clothing are welcome. The church's charity retail store was established in 1968 and provides clothing and small household items at minimal cost.

欢迎捐赠各种瓷器, 珠宝, 麻布, 书, 干净熨烫整齐的衣服。我们是教堂的慈善零售店, 成立于1968年, 我们所有的衣服小型家居用品价格都非常实惠。

T 480 7564 / Search Facebook for "Northcote Baptist Op Shop"

Northcote Bakery

47 Pearn Crescent

T 480 9493

Northcote Meats

11 Pearn Place

Wholesale & retail butchery. All cuts fresh daily. Asian & kiwi style. 批发零售。各式切法新鲜日供。亚洲KIWI切法皆可

T 480 7189

Real Fresh Seafood

49 Pearn Crescent

Real Fresh Seafood is a company that strives to deliver fresh NZ caught fish on a daily basis, as well as providing a wide selection of frozen seafood.

Real Fresh海鲜店致力于每日为您提供新鲜捕捉的新西兰鱼肉, 以及各种海鲜冻品。

T 418 4884

Royal Deer of NZ 鹿皇土产

15 Pearn Place

Wong native deer was founded in 1994, mainly sales of New Zealand local natural beauty skin care products, health food, wool leather products and handicrafts. Open 7 Days.

鹿皇土产创建于1994年, 我们主要销售新西兰当地美容美肤产品, 保健品, 羊毛制品以及各式手工艺品

T 480 0151 / royaldeer.co.nz



Royal Save Mart 47B Pearn Crescent

Korean, Japanese and Chinese grocery. Open 7 days: 9am – 7pm.

中日韩各式商品。

T 480 0504

SaveMart 30 College Road

SaveMart is New Zealand's favorite recycled clothing store.

SaveMart是新西兰最受欢迎的二手衣服店。

T 419 4562 / savemart.co.nz

Sunny Liquor Centre 2/33 Pearn Crescent

T 480 9333

Tai Ping Northcote 太平超市 2 Kilham Avenue

Tai Ping supermarkets sell dried and frozen goods, but also offer fresh vegetables, meat, fish and cook their own BBQ products from their roasting house. Open 7 days.

太平超市提供各式干货，速冻食品，新鲜蔬菜，肉类，鱼肉。我们的烧腊制品全部来自于自己的烧烤工坊。

T 480 8408

Tofu Man 豆花周 59 Pearn Crescent

T 480 2792 / douhuazhou.co.nz

Tofu Shop 豆腐店 19 Pearn Crescent

Asian groceries. Western Union. Health & souvenir products. Money exchange. Open 7 Days.

亚洲商品。西联汇款。保健特产。货币兑换。

T 480 8087 / pinkznz@yahoo.co.nz



Global Forex NZ LTD 全球汇兑 1/26 Kilham Avenue

Best exchange rate. Transfer worldwide. No commission. Fast and secure. Open Mon-Fri: 9:30am-5:30pm, Sat: 10am - 4pm.
汇率最佳。环球转账。0费率。快捷安全。

T 419 6769 / WeChat: GlobalForex

Jiaxin Finance Ltd 嘉信金融 19 Pearn Crescent (Inside Tofu Shop)

We endeavor to provide our customers with safe and excellent foreign exchange service with our real-time, transparent rates.

嘉信金融多年来致力于向阁下提供品质最优秀，资金最安全和价格最优惠的外汇兑换服务，提供完全实时，透明，优惠的公开货币兑换及汇率报价体系，并使得客户在进行交易时，具有绝对的自主权。

T 419 0700 / jiaxin.co.nz

MCM Group Ltd 金元金融 53 Pearn Crescent (Inside Da Hua)

Founded in Auckland, we specialise in foreign currency exchange and finance service provided by our fully experienced expert teams.

金元金融成立于新西兰奥克兰，我们是一家专业的外汇及金融服务公司。我们拥有经验丰富的专业团队为您提供高效的个人金融服务。

T 419 2666 / Wechat: MCM-service / QQ 2073611257

Wondernz 万达金融 51 Pearn Crescent (Next to Da Hua)

T 379 6668 / info@wondernz.com

All Care Family Medical Centre 52 Pearn Place

General medicine services provider.

家庭医生，各式门诊手术服务。

T 419 1267 / allcarem@yahoo.co.nz

Andy Moon Dental Surgery 57 Pearn Crescent

Dental surgery available. Mon - Sat: 9am - 5pm.

提供口腔手术

T 418 4189

Calm Heal 41b Pearn Place

Calm your mind. Heal your body. 平静您的心灵，治愈您的身体。

T 027 365 4160

Denture Excel 5c Pearn Place (Upstairs Pharmacy)

Dong J. Oh welcomes you to his practice which caters for dentures. We offer affordable prices for full and partial dentures including relines and repairs. WINZ quotes are available. Mon-Fri: 9am-5pm.

Dong J. Oh欢迎您来他的诊所咨询关于假牙的事宜。我们采用最新的技术与材料让您的假牙更贴合舒适好用，并致力于为您提供最先进的假牙维护。我们假牙维护修理的费用可负担，欢迎WINZ报价。

T 480 2184 / dxi.co.nz

Labtests 16-18 College Road

Professional health care and blood test, skin sensitivity test etc.

Open weekdays: 7am - 4.45pm & Saturdays: 8am - 12pm.

专业提供各式健康服务，血检，皮肤敏感度测试。

T 574 7399 / labtests.co.nz

Northcote Dental Centre

2 Ernie Mays St

Northcote dental centre provides outstanding dental care. Using the latest technology, we undertake all dental treatments.

Northcote牙医中心为您提供卓越的牙医服务。我们有最新的技术，竭诚为您提供一切牙科治疗。

T 480 5931 / ncdc2005@gmail.com

NZH Natural Products

康尔佳保健品连锁店

23 Pearn Cres

Health Products. 各类保健产品。

T 480 0886

**Royal Chinese Medical Clinic 九松堂中医
(Above Hai Phong)**

L1, 29 Pearn Cres

Acupuncture and massage. Moxibustion and cupping. Chinese herbal fumigation. Mon - Sat: 10am - 6:30pm.

针灸按摩。艾灸拔罐。中式草药熏蒸

T 480 0693

Wellbeing Physio & Acupuncture

52 Pearn Place

We are ACC registered physio, professional sports rehab and performance clinic.

我们有ACC注册，提供专业的伤后恢复。

T 419 4366 / wellbeingphysio.co.nz

Xiao Wei Cao Tang

效维草堂

23 Pearn Place

XWCT is a 17 year-old Chinese medicine clinics, providing ACC service. XWCT treatments include eczema, hay fever, asthma, irregular menstruation, infertility, migraines, rheumatism, cervical spondylosis, frozen shoulder, tennis elbow etc.

效维草堂是一家成立了17年的中医诊所，我们提供ACC服务。效维草堂专业治疗湿疹，花粉热，哮喘，月经不调，不孕不育，偏头疼，风湿症，颈椎退化，肩膀僵硬，网球肘等。

T 419 9666

Beijing Tong Ren Tang 北京同仁堂

47 Pearn Crescent

Traditional Chinese medicine. Open 7 days: 10am - 5:30pm
传统中医服务。

T 480 9988

Northcote Family Pharmacy

2/47 Pearn Crescent

Open Mon-Fri 9am-6pm & Sat 9am-3pm.

T 480 5700

Unichem Pharmacy

1 Pearn Place

Unichem Northcote has a full range of pharmacy products and prescription dispensing services. Care and advice at the heart of our community. Open Mon-Fri 8:30am-5:30pm & Sat: 9am-2pm.

Unichem Northcote药房为您提供一系列处方及非处方药品服务。我们一直致力于为社区居民提供关怀与建议。

T 480 8164 / northcotepharmacycare@xtra.co.nz



China Travel Service (NZ) Ltd 中国旅行社 L1, 29 Pearn Cres

CTS Tours are experts in travel to Asia, New Zealand and Australia. Flights, Hotels, Tours, Travel Insurance, Visas and more!
中国旅行社是澳新亚洲游专家。我们代理预定机票，酒店，行程，旅行保险，签证申请等各式服务。

T 418 5188 / ctstours.co.nz

Worldwide Holidays 万国旅行社 13 Pearn Pl

T 419 5299 / wanguo.co.nz



Auckland Chinese Resources & Heritage Trust 华人之家 41 Pearn Pl

Community service for Chinese. Mon-Fri 9:30am - 4:30pm.
为中国人提供各式社区服务。

T 418 3266

Barfoot & Thompson 1 Pearn Crescent

T 480 8179

Hearts & Minds 65 Pearn Crescent

Hearts & Minds is a primary mental health provider / community development organisation with a focus on mental wellbeing, community wellbeing and diversity. Underpinning our core focus is the desire to support better outcomes for all.

Hearts & Minds专业提供心理服务。我们致力于社区发展，专注心理健康与社区多样化。支持每一个人，让人人都有更好的表现是我们的核心理念。

441 8989 / info@heartsandminds.org.nz / heartsandminds.org.nz

Jingdian Accounting Service 经典商务中心 5d Pearn Pl (Upstairs Pharmacy)

Accounting & Taxation Agency, Mortgage & Insurance Broker.
会计税务代理服务。保险贷款中介。

0800 545425 / jindianservice@xtra.co.nz / Wechat: jingdianservice

Laundry Express 54 Pearn Place

Public laundromat servicing motels, hotels and small businesses.

我们为motel，宾馆，小企业提供洗衣服务。

T 480 0752 / laundryexpress.co.nz

Northart Gallery Norman King Square, Ernie Mays St

Multilingual words of welcome emblazoned on Northart's window frontage invite all visitors into the gallery, open daily from 10am to 4pm during exhibitions.

正如我们正门玻璃上各种语言写下得“欢迎”，Northart画廊欢迎广大访客的到来。

T 480 9633 / gallery@northart.co.nz / northart.co.nz

Northcote Library Norman King Square, 2 Ernie Mays St

T 377 0209

Star Tech Computer 17 Pearn Place

PC parts & repairs. Computer system& LCD monitor. Data recovery & backup. Windows/software troubleshooting. Hardware upgrade & setup. Open: Mon- Fri: 10am-6:30pm Sat: 11am-4pm.

电脑配件修理。电脑系统，LCD屏幕维护。数据恢复备份。解决各种Windows，软件问题。硬件设置及升级。

T 480 1223 / startech.ltd@vodafone.co.nz

Tippawetch Thai Massage 6 Kilham Ave, Upstairs food city

The massage clinic offers reasonable prices for relaxation massage and reflexology.

我们的按摩诊所提供各式放松按摩，价格可负担。

T 419 9340





Northcote
CENTRAL

Contact:

www.northcote.co.nz

Lake Road, Northcote

PO Box 36-364

Northcote 0748